

# ທຸກ

- 1 ເຝົ້າຟ້າ ທີ່ ເຈັດຟ້າເຈັດດັນ. 2 ເຈັດນີ້ ແຜ່ນ ດັນແລະ ຍຸມ ທຸ່ມເຈັດເຈັດ ເຈັດ ທຸ່ນ ເຈັດ ທຸ່ມ ນີ້ ເຈັດກວ່າ ໃຫຍ່ ດີ້ ທຸ່ມມີດມາ ຈູ່. ມີ່ແລະ ເຝົ້າ ຟ້າ ຈົນຊື່ເທິງນີ້. 3 ເຝົ້າ ຈື່ ຟ້າ ນີ້ ວ່າ " ໃຫ້ ມີ ທຸ່ມ " ດີ້ ຈົນມີ ທຸ່ມອອກ.
- 4 ທ່ານ ເຝົ້າ ຈື່ ເຫັນ ແຂບ ທຸ່ມ ນີ້ ດີ້ ໂຮມ ໃນ ແຈ້ວ ແຈ້ວ ມັດ ແທ່ບ ທຸ່ມ ອອກ ເຈັດ ຂອບ ແວ. 5 ທ່ານ ເຝົ້າ ແນດ ທຸ່ມ ວ່າ ເທິງ ເວັນ ແນດມີດວ່າ ເທິງ ດັນ ເທິງ ດີ້ ທ່ານ ເຈັດ ກາຮຸ່ງ ເຈັດ ມີ ຈຸ່ນ.
- 6 ເຝົ້າ ຟ້າ ວ່າ ໃຫ້ ມີ ຈົບ ໄດ້ ຫວ່າ ເຈັດ ແຈ້ວ ນີ້ ອອກ ຂໍ ກຸ່ນ ໃຫ້ ມີ ນີ້ ຈຸ່ນ ຍຸມ ຈຸ່ນ ເທິງ.
- 7 ແລະ ນີ້ ທ່ານ ເຝົ້າ ນີ້ ໃຫ້ ມີ ຫວ່າ ເຈັດ ໃຫ້ ນີ້ ທ່າ ອອກ ຂໍ ກຸ່ນ ນີ້ ມີ ນີ້ ຈຸ່ນ ຫາ ຍຸມ ຫາ ເທິງ ດີ້ ຈົນ ເຈັດ ອອກ.
- 8 ທ່ານ ເຝົ້າ ແນດ ຫວ່າ ເຈັດ ນີ້ ວ່າ " ຟ້າ " ເທິງ ດີ້ ທ່ານ ເຈັດ ກາຮຸ່ງ ເຈັດ ມີ ຈຸ່ນ ຂອບ.
- 9 ທ່ານ ເຝົ້າ ວ່າ ໃຫ້ ນີ້ ຈຸ່ນ ທຸ່ມ ຟ້າ ໂຮມ ຂ້ອນ ຈ້ອນ ດົວ ແທ່ບ ໃຫ້ ມີ ຈ້ອນ ໃນ ນີ້ ດີ້ ໂຮມ ຂ້ອນ ຈ້ອນ ດົວ.
- 10 ເຝົ້າ ຟ້າ ແນດ ວ່າ " ນີ້ ເຈັດ " ແຈ້ວ ຈ້ອນ ໃນ ນີ້ ທ່ານ ເຝົ້າ ແນດ ວ່າ " ແຜ່ນ ດັນ " ເຈັດ ແລະ ນີ້ ທ່ານ ເຝົ້າ ໂຮມ ໃນ.
- 11 ເຝົ້າ ຟ້າ ວ່າ " ໃຫ້ ແຜ່ນ ດັນ ມີ ທີ່ ເຈັດ ຈຸ່ນ ແຜ່ນ ແຜ່ນ ມີ ແທ່ບ ມີ ຟ້າ ກາ ເຈັດ ເຈັດ " ແຈ້ວ ດີ້ ເຈັດ ແລະ ນີ້.
- 12 ຈຸ່ນ ແຜ່ນ ທີ່ ເຈັດ ທີ່ ຫຼົງ ອອກ ຫຼັງ ດັນ ມາ ແຜ່ນ ເຈັດ ແທ່ບ ເຈັດ ຫ່ອຍ ຟ້າ ເຈັດ ທ່ານ ເຝົ້າ ເຫັນ ແລະ ນີ້ ດີ້ ໂຮມ ໃນ. 13 ເທິງ ດີ້ ທ່ານ ເຈັດ ກາຮຸ່ງ ເຈັດ ແມ່ນ ມີ ຈຸ່ນ າມ.
- 14 ເຝົ້າ ຈື່ ຟ້າ ເອກ ວ່າ " ໃຫ້ ມີ ດີ້ ທຸ່ມ ຫຼັງ ທຸ່ມ ເຝົ້າ ໃຫ້ ແຈ້ວ ອອກ ເຈັດ ເທິງ ເວັນ ເທິງ ດັນ ຟ້າ ໃຫ້ ທຸ່ມ ຈຸ່ນ ຈື່.
- 15 ດີ້ ທຸ່ມ ນີ້ ໃຫ້ ທຸ່ມ ໂຮມ ມາ ເຂັ້ມ ແຜ່ນ ດັນ ດີ້ ເຈັດ ແລະ ນີ້. 16 ທ່ານ ເຝົ້າ ເຈັດ ຂອບ ດີ້ ໃຫຍ່ ທຸ່ມ ດີ້ ທຸ່ມ ແນດ ໃຫຍ່ ແມ່ນ ຫາ ເວັນ ເຈັດ ທຸ່ມ ເທິງ ເວັນ ດີ້ ທຸ່ມ ນີ້ ອອກ ແມ່ນ ດີ້ ເຈັດ ເຈັດ ທຸ່ມ ເທິງ ດັນ ແທ່ບ ເຈັດ ຟ້າ ດີ້ ທຸ່ມ ດາວ ອອກ. 17 ທ່ານ ເຝົ້າ ໃຫ້ ຈຸ່ນ ດີ້ ທຸ່ມ ຈຸ່ນ ທຸ່ມ ຟ້າ ນີ້ ທຸ່ມ ໂຮມ ມາ ເຂັ້ມ ແຜ່ນ ດັນ. 18 ພ່ຳ ແຈ້ວ ມັດ ແທ່ບ ທຸ່ມ ອອກ ຂໍ ກຸ່ນ ໃຫ້ ແຈ້ວ ທຸ່ມ ເທິງ ເວັນ ເທິງ ດັນ. ທ່ານ ເຝົ້າ ເຫັນ ແລະ ນີ້ ດີ້ ໂຮມ ໃນ. 19 ເທິງ ດີ້ ທ່ານ ເຈັດ ກາຮຸ່ງ ເຈັດ ແມ່ນ ມີ ຈຸ່ນ ຂໍ.
- 20 ເຝົ້າ ຈື່ ຟ້າ ເອກ ວ່າ " ໃຫ້ ມີ ທຸ່ມ ແຜ່ນ ຂັດ ຈຸ່ນ ດີ້ ໃຫ້ ມີ ແນດ ຈົນ ຈຸ່ນ ຫາ ຫາວ "
- 21 ແລະ ນີ້ ນີ້ ເອກ ໃຫ້ ມີ ທຸ່ມ ຟ້າ ເຈັດ ໃຫຍ່ ແທ່ບ ທຸ່ມ ຂັດ ອັນ ຈຸ່ນ ດີ້ ຈຸ່ນ ນີ້ ຈຸ່ນ ຟ້າ ແນດ ຈຸ່ນ ເທິງ ດັນ ທ່ານ ເຝົ້າ ເຫັນ ແລະ ນີ້ ດີ້ ໂຮມ ໃນ. 22 ທ່ານ ເຝົ້າ ຫ່ອຍ ຟ້າ ໃຫ້ ຂັດ ເທິງ ທຸ່ມ ນີ້ ຟ້າ ແພ່ ອອກ ທຸ່ມ ຫຼັງ ດີ້ ດີ້ ແນດ ທຸ່ມ ຟ້າ ດີ້ ໃຫ້ ແພ່ ອອກ ທຸ່ມ ເທິງ ແຜ່ນ ດັນ. 23 ເທິງ ດີ້ ທ່ານ ເຈັດ ກາຮຸ່ງ ເຈັດ ແມ່ນ ມີ ຈຸ່ນ ທຸ່ມ.
- 24 ທ່ານ ເຝົ້າ ເອກ ວ່າ ຫຼັງ ແຜ່ນ ດັນ ດີ້ ໃຫ້ ມີ ທຸ່ມ ແຜ່ນ ຂັດ ກາ ຫາ ຂໍ ມີ ຂັດ ຈຸ່ນ ຈົນ ຂັດ ຈຸ່ນ ໃຫ້ ຂັດ ເຈັດ ຫາ ນອກ ເຈັດ. 25 ທ່ານ ເຝົ້າ ເຫັນ ແລະ ນີ້ ດີ້ ໂຮມ ໃນ.
- 26 ເຝົ້າ ຈື່ ຟ້າ ເອກ ວ່າ ພາ ຈຸ່ນ ຈົນ ທຸ່ມ ຈຸ່ນ ໃຫ້ ເຈັດ ແລະ ນີ້ ໃຫ້ ມີ ດີ້ ທຸ່ມ ໃຫຍ່ ແລະ ໃຫ້ ແນດ ຂັດ ນອກ ເຈັດ ເຈັດ ຫາ ນອກ ຈຸ່ນ ແຜ່ນ.

















































ໂທ ວາ ນ້ອຍ ເວ້າ ດັດ ຂ໌໌ ທ່ານ ເນົ້າ ດີ້ ຈຸ້ ນ້າ ດັດ ເວ້າ . 5 ອັງ ວາ ທາມ ທາທ ເວ້າ ວ່າ ຈຸ້ ທຸ່ມ ນັ້ນ ມ່ນ ນ້ອຍ ທຸ່ມ  
ມ່ນ ທຸ່ມ ນັ້ນ ດີ້ ເວ້າ ທັກ ວ່າ ອັງ ວາ ທາມ ເວ້າ ພັ ຈາຍ ນ້ອຍ ເຈັດ ທ່ອຍ ຯຯ໌໌ ມຸກ ຯຯ໌໌ ເວ້າ ຈັດ ເຈັດ  
ຯຯ໌໌ ອັງ ຯຯ໌໌ ທັກ ຂ໌໌ ທ່າ ໃດ.

6 ທຸ່ມ ຯຯ໌໌ ມ່ນ ນັ້ນ ເນົ້າ ຈຸ້ ນ້າ ດີ້ ເວ້າ ວ່າ ທາ ດີ້ ທັກ ວ່າ ເນົ້າ ເຈັດ ທ່ອຍ ຯຯ໌໌ ມຸກ ໃດ ມຸກ  
ນັ້ນ ທາ ທັກ ມາ ເນົ້າ ເວ້າ ໃຫ້ ເຈັດ ມ່ນ ດັດ ທັກ ທາ ມ່ນ ເວ້າ ໃຫ້ ຈັກ ທອດ ທຸ່ມ ນັ້ນ . 7 ຈຸ້ ຂ໌໌໌ ທຸ່ມ ນັ້ນ ໃຫ້ ດຯ  
ມ່ນ ຈຸ້ ນັ້ນ ເພ່ ດຯ ມ່ນ ມ່ນ ຯາມ ຈຸ້ ດອກ ໃຫ້ ທາ ມ່ນ ຈຸ້ ຈັກ ຂ໌໌ ໃຫ້ ເນົ້າ ນ້ອຍ ທາຍ ວ່າ ເວ້າ ນັ້ນ ເນົ້າ ມ່ນ  
' ນ້ອຍ ເນົ້າ ຈຸ້ ທາຍ ດັດ ທັກ ດັດ .

8 ທັກ ເຈົ້າ ມັ ນັ້ນ ຈຸ້ ອາ ຈັ ມັ ເຈັກ ດີ້ ມຸກ ຈຸ້ ເຈັດ ຈັກ ຈຸ້ ນ້າ ພັ ມາ ທາ ນັ້ນ ທັກ ຈັກ ເນົ້າ  
ຈຸ້ ນ້າ ຈອກ ນັ້ນ ໃຫ້ ຂາ ພັ໌໌ ມັກ ຂາ ດີ້ ຈັກ ຯາຍ . 9 ຈຸ້ ຈັດ ມຸກ ອັງ ວາ ທາມ ມາ ທາ ນັ້ນ ເນົ້າ ມ່ນ ວ່າ ທາ  
ເວ້າ ຈັດ ເຈັດ ຂ໌໌ ໃຫ້ ເນົ້າ ນັ້ນ ເຈັດ ມ່ນ ນັ້ນ ທັກ ທາ ນັ້ນ ເຈັ ຈຸ້ ທາ ທັກ ທ່າ ພັດ ຈັດ ຈັກ ນັ້ນ ຈັດ ເນົ້າ  
ມ່ນ ເວ້າ ດີ້ ທັກ ເຈັດ ດອກ . 10 ເນົ້າ ທັກ ມ່ນ ໃດ ນັ້ນ ເວ້າ ມ່ນ ນັ້ນ ທັກ ທາ .

11 ອັງ ວາ ທາມ ທອຍ ວ່າ ນ້ອຍ ທັກ ວ່າ ມ່ນ ນັ້ນ ເວ້າ ນັ້ນ ເວ້າ ຈັກ ເນົ້າ ຈຸ້ ນ້າ ຂາ ດີ້ ຈຸ້ ນ້າ ນ້ອຍ ຂ໌໌  
ມັກ ອາ ມັ ຈຸ້ . 12 ດີ້ ມ່ນ ນ້ອຍ ທຸ່ມ ມັກ ທ່ອຍ ອັງ ດັດ ຈັກ ນ້ອຍ ຈັດ ອາ ເວ້າ ມັ . 13 ມ່ນ ເນົ້າ ຈຸ້ ນ້າ ຈັດ  
ຈອກ ນ້ອຍ ອອກ ທ່າ ຂ໌໌ ນັ້ນ ຈຸ້ ພັ ນ້ອຍ ນັ້ນ ນ້ອຍ ຈອກ ໃຫ້ ມັ ວ່າ ຈຸ້ ທອດ ຈັດ ໃດ ດີ້ ໃຫ້ ມຸກ ວ່າ ເວ້າ ພັ  
ຈາຍ ມຸກ ນັ້ນ ນັ້ນ ຈຸ້ ມ່ນ ນ້ອຍ ຂ໌໌໌ ດອກ ທັກ ໃຫ້ ພັ .

14 ມັກ ຈຸ້ ອາ ຈັ ມັ ເຈັກ ຂ໌໌໌ ດັດ ນ້າ ນ້າ ຯາ ມັ ອັງ ວາ ທາມ ພັ ອາ ພັ໌໌ ນ້ອຍ ຈາຍ ທຸ່ມ  
ມ່ນ ພັ໌໌ . ພັ໌໌໌ ໃຫ້ ອັງ ວາ ທາມ . 15 ຈຸ້ ນັ້ນ ຈອກ ອັງ ວາ ທາມ ວ່າ ເນົ້າ ທັກ ມ່ນ ຈຸ້ ທັກ ມ່ນ ນັ້ນ ເນົ້າ ມັກ ຈັດ  
ໃດ ດີ້ ຈັດ ນັ້ນ ນັ້ນ .

16 ຈຸ້ ນັ້ນ ເວ້າ ທັກ ນ້າ ນ້າ ຯາ ວ່າ ທາ ອາ ເວ້າ ພັ໌໌໌ ນັ້ນ ໃຫ້ ພັ ຈາຍ ເນົ້າ ເວ້າ ຯຯ໌໌ ມຸກ ໃຫ້  
ຈຸ້ ທ່ອຍ ທຸ່ມ ພັດ ທັກ ເນົ້າ ເວ້າ ດີ້ ເນົ້າ ເວ້າ ມັ ນັ້ນ ຂ໌໌໌ .

17-18 ຈັດ ຈັກ ນ້າ ນ້າ ຯາ ມັ ອັງ ວາ ທາມ ນັ້ນ ເນົ້າ ເຈັ ໂທ ວາ ນັ້ນ ເຈັດ ໃຫ້ ຈຸ້ ທຸ່ມ ນັ້ນ ທອນ ຈຸ້  
ເວ້າ ມັ ຯາ ຂ໌໌໌ ມັກ ຈັດ ອັງ ວາ ທາມ ຈັດ ຈັກ ຂ໌໌໌ ເນົ້າ ຈຸ້ ນ້າ ເນົ້າ ຈຸ້ ນ້າ ນັ້ນ ໃຫ້ ຈຸ້ ອາ ຈັ ມັ ເນັກ ທັກ ມັ  
ມ່ນ ຂາ ໃຈ ທັກ ທອນ ຈຸ້ ຈັດ ທອນ ດີ້ ຂ໌໌໌ ມັກ ຈຸ້ ທຸ່ມ ທັກ ທ່າ ທອນ ຈຸ້ ນັ້ນ ມັ ຯາ ຈັດ .

ວາຍ 21

ນ້າ ຯາ ອອກ ຈັດ ຯາ ຈາຍ

1 ເນົ້າ ຈຸ້ ນ້າ ທອນ ພັດ ຈຸ້ ໃຫ້ ນ້າ ຯາ ມັ ຯາ ມຸກ ດອກ ທ່ານ ເນົ້າ ທັກ ຈຸ້ ດອກ ມັ ມັກ ຈັດ ມັກ  
ນັ້ນ . 2 ນ້າ ຯາ ນັ້ນ ມັດ ທາມ ທຸ່ມ ມ່ນ ທາມ ເຈົ້າ ມ່ນ ນ້ອຍ ຈຸ້ ເນົ້າ ຈຸ້ ນ້າ ຈັດ ເວ້າ ຈັດ ມັກ . 3 ອັງ ວາ ທາມ ນັ້ນ  
ຯາ ຈຸ້ ຯາ ຈາຍ ວ່າ ອັກ ນັກ . 4 ຈັດ ມັດ ມັ ອັງ ວາ ທາມ ດີ້ ຈັດ ເຈັດ ທັດ ທັດ ພັດ ໃຫ້ ຯາ ມຸກ ເນົ້າ ຈຸ້ ນ້າ ຈອກ  
ຈັດ . 5 ຈຸ້ ອອກ ອັກ ນັກ ອັງ ວາ ທາມ ດີ້ ຈັດ ຈັດ ທ່ອຍ ຈັດ .

6 ນ້າ ຯາ ນັ້ນ ເວ້າ ວ່າ ເນົ້າ ຈຸ້ ນ້າ ເຈັດ ໃຫ້ ນ້ອຍ ຂ໌໌໌໌ ໃນ ມັດ ທັດ ຈຸ້ ຈັດ ດັດ ນັ້ນ ດີ້ ຈຸ້ ມັດ  
ທັດ ທ່ອຍ ນ້ອຍ . 7 ເວ້າ ມັ ຈັດ ຈາມ ເວ້າ ທັກ ດຯ ນ້ອຍ ວ່າ ນ້ອຍ ຈຸ້ ມັ ຯາ ທັດ ນັ້ນ . ຈຸ້ ວ່າ ດຯ ເຈົ້າ ມັກ ມັກ ນ້ອຍ  
ດີ້ ທຸ່ມ ຈັດ ຯາ ຈາຍ .



































































































ເຖົ້າ ທ່າ ງາສ ທາ ເວົ້າ ເຫັນ ທຸ່ມ ດີ ທ່ານ ອຸ່ ລາ ງາ ເອົ້ນ ທອດ ເອາ ງານ ເທັບ ຂອບ ມຸ່ງ ໂຈມ. 11 ພໍ່ ເວົ້າ ທັງ ໃຈ  
ເລີ້ນ ວ່າ ອ້າສ ເວົ້າ ເບ່ວ ເວົ້າ ເບ່ວ ຈຸ່ ເຖັ ເຫັນ ຍຸກ ເຖັ ນີ້ ເຮົາ ຈິ ພ້າ ໃຫ້ ອ້າສ ເຫັນ ເທັບ ທ່າ ຍຸກ ທ່າ ງານ ມອ່ ໃພ່.  
12 ໃຈ ເລີ້ນ ເອາ ຍຸກ ງາສ ເທັບ ຂອບ ອອກ ໂພກ ອ້າສ ແຈ້ວ ພໍ່ ເທັມ ທະ ເຖັ. 13 ໃຈ ເລີ້ນ ພໍ່ ເອາ ເຂາ ດັນ ມາ ແຕມ  
ອ້າສ ໃພ່ ມີ ລວາ ມຸ່ ອ້າ ພ້າ ງາ ອັມ ມາ ພ່ ຈຸ່ ໃຫ້ ຈຸ່ ທາບ ລ້າສ ອ້າສ ມີ ລວາ ມຸ່ ມາ ມາ ເລີ້ ມາ ພ່ ຈຸ່ ໃຫ້ ຈຸ່ ທາບ  
ລວາ ອ້າສ. 14 ທາກ ທ່ານ ອຸ່ ລາ ງາ ເອົ້ນ ດີ ລ້າສ ມີ ເອາ ມີ ລວາ ໂຈ່ ໂຂ່ ທະ ອ້າ ພ້າ ງາ ອັມ ຈຸ່ ເຈັ້ນ ນ້ອບ ແຈ້ວ  
ໂຈ່ ມີ ລ້າສ ໂຂ່ ທະ ມາ ມາ ເລີ້ ຈຸ່ ເຈັ້ນ ພໍ່.

15 ແຈ້ວ ອ້າສ ພໍ່ ທອນ ພ້າສ ໃຫ້ ໃຈ ເລີ້ນ ວ່າ

ອັວ ງາ ທາມ ທັງ ອັ ລາກ ເວົ້າ ຈຸ່ ລ້ອບ ລ້ອສ ເຖັ ທັນ ຈຸ່ ຂຸ່ ສວາມ ເຮົາ ຈິ ພ້າ  
ເຮົາ ຈິ ພ້າ ຈຸ່ ຈຸ່ ຈຸ່ ຈຸ່ ລ້ອສ ແທ່ ອອກ ມາ ເທົ່າ ມີ້ ນີ້.

16 ເຮົາ ຈິ ພ້າ ຈຸ່ ເຖັ ຈຸ່ ອ້າສ ລ້ອສ ລ້ອສ ຂຸ່ ຈຸ່ ແນວ ທ້າສ

ຂ ທ່ານ ເຮົາ ທອນ ພ້າສ ໃຫ້ ງານ ຂອບ ນີ້

ໃຫ້ ເຂາ ເຖັ ຂັ ມີ ຈຸ່ ຂັ ລ້ອສ ຈຸ່ ຂັ ລ້ອບ ອັວ ງາ ທາມ

ອຸ່ ລາກ ເວົ້າ ຈຸ່ ລ້ອສ

ຂ ໃຫ້ ຍຸກ ງານ ເຂາ ພ້າ ແພ່ ທະ ແຜ່ນ ດັນ.

17 ມີ ໃຈ ເລີ້ນ ເຫັນ ອ້າສ ໂຈ່ ມີ ລວາ ໂຂ່ ທະ ອ້າ ພ້າ ງາ ອັມ ຈຸ່ ເຈັ້ນ ນ້ອບ ທ່ານ ດີ ເວົ້າ ໂຂາມ ໃນ  
ຈັນ ລີ ເອາ ມີ ລວາ ອ້າສ ມອ່ ຈຸ່ ມາ ໂຂ່ ມາ ໂຂ່ ທະ ມາ ມາ ເລີ້ ຈຸ່ ເຈັ້ນ ພໍ່. 18 ເທັບ ເວົ້າ ໃຫ້ ອ້າສ ວ່າ ອ້າສ ເພັງ ເວົ້າ  
ແມ່ນ ຈຸ່ ນີ້ ເຈັ້ນ ພໍ່ ຈຸ່ ເອາ ມີ ລວາ ມາ ໂຂ່ ທະ ມາ ມີ ພໍ່ ແມ່ນ ສວາ.

19 ຈາ ໂຈ່ ຈຸ່ ຂ ເວົ້າ ວ່າ ອ້າສ ດີ ທຸ່ ແຈ້ວ ເຖັ ຂາສ ມາ ມາ ເລີ້ ຈຸ່ ເຈັ້ນ ເຖັ ຂາສ ພໍ່ ໃພ່ ທາກ ວ່າ  
ຊຸ່ ນ້ອບ ແວນ ຈຸ່ ມີ ເຖັ ພໍ່ ງາສ ເລ ຈຸ່ ພໍ່. 20 ມີ ນີ້ ຈາ ໂຈ່ ພໍ່ ທອນ ພ້າສ ໃຫ້ ງານ ງາສ ຂອບ ວ່າ ເຖັ ອັ ລາ ເອົ້ນ  
ທອນ ພ້າສ ໃຫ້ ທະ ເຂາ ຈຸ່ ເວົ້າ ວ່າ ຂ ເຮົາ ຈິ ພ້າ ໃຫ້ ເຮົາ ເຖັ ເລັບ ອ້າ ພ້າ ງາ ອັມ ທັງ ມາ ມາ ເລີ້ ເຮົາ ແນວ ນີ້ ຈາ  
ໂຈ່ ພໍ່ ເວົ້າ ຈຸ່ ອ້າ ພ້າ ງາ ອັມ ທ່ອນ ມາ ມາ ເລີ້. 21 ທ່ານ ອຸ່ ລາ ເອົ້ນ ເວົ້າ ທັງ ໃຈ ເລີ້ນ ໃພ່ ວ່າ ເວັ້ນ ເຈັ້ນ ດີ ອ້າສ ນີ້  
ມາ ແຈ້ວ ເຮົາ ຈິ ພ້າ ຈຸ່ ທັມ ແຜ່ ພັບ ຍຸກ ຈຸ່ ເອາ ພັບ ຍຸກ ດັນ ມີ ຈ້ານ ເວົ້າ ມາ ຈຸ່ ພັບ ຍຸກ. 22 ອ້າສ ຈຸ່ ເອາ  
ໂຊ່ ໂຈ່ ດັນ ດີ ພຸ ມາ ມາ ລີ ຈຸ່ ມີ ນີ້ ໃຫ້ ຍຸກ ດັນ ໂຊ່ ນີ້ ອ້າສ ເອາ ທ້າ ເອາ ດາວ ທັງ ເອາ ເຖັ ທັ້ນ ອາ ເມ ໃຫ້ ຍຸກ  
ເວົ້າ ແມ່ນ ໃຫ້ ພັບ ພໍ່ ງາສ ຍຸກ.

ວາສ 49

ຈາ ໂຈ່ ພໍ່ ໂຈ່ ພໍ່ ຂອບ ໃຫ້ ພັບ ຍຸກ

1 ຈາ ໂຈ່ ພໍ່ ແທນ ພັບ ຍຸກ ງາສ ມາ ແຈ້ວ ເວົ້າ ວ່າ ພັບ ຍຸກ ມາ ໂທມ ທະ ທັ້ນ ອ້າສ ຈຸ່ ເວົ້າ ພັບ  
ວັກ ຈຸ່ ເຈັ້ນ ໂຈ່ ພາສ ທ້າ.

2 ພັບ ຍຸກ ງາສ ຈາ ໂຈ່ ພໍ່  
ມາ ເທົ່າ ໂທມ ທະ ພໍ່ ອ້າສ ເວົ້າ

3 ຍຸ ເຈັ້ນ ເຈັ້ນ ຍຸກ ງາສ ງາສ ໂທກ ອ້າສ











